ONE DAY
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中文概要：
畅销书《恋爱学分STARTER FOR TEN》的作者全新力作

“我都可以想象你四十岁的样子，”她说，声音中透着些许哀怨，“我现在就能画出来。”

他闭着眼睛微笑：“那就画下来吧。”

1988年7月15日，艾玛和戴世特相识在他们毕业的前一夜，而第二天他们就要各奔东西了。

因此，一年之后的这一天，他们会在哪里？

两年后呢？之后的每一年呢？

20年，同样的两个人，同样的一天，究竟会发生什么事情？

作者简介：
大卫·尼克尔斯（David Nicholls），在开始写作前是一名受训男演员，曾出演过《犹豫不决Cold Feet》第三季，《火线救援Rescue Me》，《遇见你I Saw You》。并是由尼克·诺尔蒂，杰夫·布利斯奇，莎朗·斯通主演的Simpatico的联合改编者。大卫的第一部畅销小说《恋爱学分STARTER FOR TEN》，入选2004年度理查与茱迪读书俱乐部，他还写过多部电影剧本。

Synopsis
’I can imagine you at forty,’ she said, a hint of malice in her voice. ’I can picture it right now.’
He smiled without opening his eyes. ’Go on then.’
15th July 1988. Emma and Dexter meet for the first time on the night of their graduation. Tomorrow they must go their separate ways.
So where will they be on this one day next year? 
And the year after that? And every year that follows?
Twenty years, two people, ONE DAY. From the author of the massive bestseller STARTER FOR TEN.
Biography
David Nicholls trained as an actor before making the switch to writing. His TV credits include the third series of Cold Feet, Rescue Me, and I Saw You. He was co-writer for the film adaptation of Simpatico, which starred Nick Nolte, Jeff Bridges and Sharon Stone. David’s bestselling first novel, STARTER FOR TEN, was selected for the Richard and Judy Book Club in 2004, and David has written the screenplays for film versions of both STARTER FOR TEN (released in 2006, starring James McAvoy) and THE UNDERSTUDY (not yet released).

